

REVIEW

# 中国 与世界银行 卫生合作20年

*20 Years' Cooperation  
Between China and  
the World Bank in Health*

王陇德 / 主编  
Wang Longde / Chief Editor

回眸

中国财政经济出版社  
China Financial & Economic Publishing House

# 回眸

REVIEW

中国与世界银行卫生合作 20 年  
20 YEARS' COOPERATION BETWEEN CHINA  
AND THE WORLD BANK IN HEALTH

王陇德 / 主编  
Wang Longde / Chief Editor

中国财政经济出版社  
China Financial & Economic Publishing House

---

图书再版编目(CIP)数据

回眸——中国与世界银行卫生合作 20 年 / 王陇德主编

北京: 中国财政经济出版社, 2004. 7

ISBN 7-5005-7435-5

I. 回... II. 王... III. 农村卫生 - 国际合作 - 项目 - 中国 IV.R127

中国版本图书馆 CIP 数据核字 (2004) 第 065022 号

---

地图批准文号: 测技检字 [2004] 第 521 号

回眸——中国与世界银行卫生合作 20 年

REVIEW — 20 YEARS' COOPERATION BETWEEN CHINA AND THE WORLD BANK IN HEALTH

王陇德 / 主编

Wang Longde / Chief Editor

**中国财政经济出版社** 出版发行

URL: <http://www.cfeph.com.cn>

E-mail: [cfeph@drc.gov.cn](mailto:cfeph@drc.gov.cn)

(版权所有 翻印必究)

社址: 北京海淀区阜成路甲 28 号新知大厦 邮政编码: 100036

发行处电话: 88190406 财经书店电话: 64033436

北京新华印刷厂印刷 各地新华书店经销

889 × 1194 毫米 16 开 22.75 印张

2004 年 8 月第 1 版 2004 年 8 月北京第 1 次印刷

印数: 1-5 100 定价: 240.00 元

ISBN 7-5005-7435-5/F·6501

(图书出现印装问题, 本社负责调换)

→ 1980年邓小平副总理会见世界银行行长麦克纳马拉

Mr. Deng Xiaoping, Vice Premier of the State Council, meeting Mr. McNamara, President of the World Bank in Beijing in 1980









——2002年5月中共中央总书记、国家主席江泽民会见世界银行行长沃尔芬森

Mr. Jiang Zemin, General Secretary of the Chinese Communist Party Central Committee and President of the People's Republic of China, Meeting with Mr. James D. Wolfensohn, President of the World Bank in May 2002





→ 2002年5月中共中央政治局常委、国家副主席胡锦涛会见世界银行行长沃尔芬森

Mr. Hu Jintao, Member of the Standing Committee of the Political Bureau of the Chinese Communist Party Central Committee and Vice President of the People's Republic of China, meeting with Mr. James D. Wolfensohn, President of the World Bank in May 2002



→ 2003年4月14日中共中央总书记、国家主席胡锦涛视察广东省疾病预防控制中心同卫生工作者亲切交谈  
Mr. Hu Jintao, General Secretary of the Chinese Communist Party Central Committee and President of the People's Republic of China, talking with staff members at the Guangdong Provincial Center for Disease Prevention and Control on April 14, 2003



→ 2003年5月30日中共中央政治局常委、全国人大常委会委员长吴邦国视察上海市长宁区疾病预防控制中心  
Mr. Wu Bangguo, Member of the Standing Committee of the Political Bureau of the Chinese Communist Party Central Committee and Chairman of Permanent Committee of National People's Congress, inspecting Shanghai Changning District Center for Disease Prevention and Control in May 2003



→ 2002年5月中共中央政治局委员、国务院副总理温家宝会见世界银行行长沃尔芬森  
Mr. Wen Jiabao, Member of the Committee of the Political Bureau of the Chinese Communist Party Central Committee and Vice Premier of the State Council, meeting with Mr. James D. Wolfensohn, President of the World Bank in May 2002



→ 2003年4月6日中共中央政治局常委、国务院总理温家宝到中国疾病预防控制中心考察工作  
Mr. Wen Jiabao, Member of the Standing Committee of the Political Bureau of the Chinese Communist Party Central Committee and Premier of the State Council, visiting the Chinese Center for Disease Prevention and Control on April 6, 2003

→ 2003年5月11日中共中央政治局常委、全国政协主席贾庆林在河北保定市看望防治非典型肺炎的医务工作者  
Mr. Jia Qinglin, Member of the Standing Committee of the Political Bureau of the Chinese Communist Party Central Committee and Chairman of the Chinese People's Political Consultative Conference, inspecting SARS prevention work in Baoding City of Hebei Province on May 11, 2003



— 2003 年中共中央政治局常委、国家副主席曾庆红到山东省结核病防治中心视察工作

Mr. Zeng Qinghong, Member of the Committee of the Political Bureau of the Chinese Communist Party Central Committee and Vice President of the People's Republic of China, inspecting work in Shandong Center for TB Prevention and Control in 2003





→ 2003年5月2日中共中央政治局常委、国务院副总理黄菊考察北京航天长峰公司呼吸机生产情况  
Mr. Huang Ju, Member of the Standing Committee of the Political Bureau of the Chinese Communist Party Central Committee and Vice Premier of the State Council, inspecting Changfeng Corporation, an enterprise manufacturing respiratory machine on May 2, 2003



→ 2003年5月6日中共中央政治局常委、中纪委书记吴官正视察哈尔滨医科大学附属第二医院防治非典型肺炎工作  
Mr. Wu Guanzheng, Member of the Standing Committee of the Political Bureau of the Chinese Communist Party Central Committee and Secretary of Central Commission for Inspecting Discipline, inspecting the Second Affiliated Hospital of Harbin Medical University in May 2003 for SARS control